
 

 

Protokół z V posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny 

 w dniu 29.08.2023 r 

 

Miejsce posiedzenia:  siedziba Rady i Zarządu Dzielnicy Czechów Północny przy ul. Szwajcarskiej 10 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 17.00 

Przewodniczący obrad: Małgorzata Wielgosz 

Protokolant obrad: Magdalena Szkodziak 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie protokołu z IV posiedzenia Rady Dzielnicy. 

4. Ustalenie trasy, scenariusza oraz omówienie wszystkich spraw związanych z organizacją spaceru po 

dzielnicy z Prezydentem Miasta Lublin w ramach projektu Plan dla dzielnic. 

5. Wyznaczenie priorytetów spośród wniosków do projektu budżetu miasta na 2024 r. z terenu 

dzielnicy Czechów Północny. 

6. Ustalenie harmonogramu dyżurów członków Rady Dzielnicy. 

7. Informacje Przewodniczącej Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach podejmowanych w 

okresie pomiędzy posiedzeniami. 

8. Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przebieg posiedzenia: 

 

Ad. 1) 

Posiedzenie otworzyła Pani Małgorzata Wielgosz Przewodnicząca Rady Dzielnicy Czechów Północny. 

Stwierdziła na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu uczestniczy 12 członków Rady Dzielnicy na 15, 

co stanowi wymagane quorum. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 2) 

Przewodnicząca odczytała przekazany porządek posiedzenia i zadała pytanie, czy są propozycje zmian. 

Zgłoszeń nie było. Przewodnicząca poddała pod głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia - został 

przyjęty jednogłośnie - 12 głosami. 

 

Ad. 3) 

Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do protokołu. Nikt nie zgłosił uwag. Przewodnicząca poddała 

pod głosowanie protokół z posiedzenia z dnia 20.06.2023. Protokół został przyjęty jednogłośnie - 12 głosami. 

 

Ad. 4) 

Dyskusja -  Przewodniczący Zarządu Piotr Zygan poinformował, że spacer po dzielnicy z udziałem 

Prezydenta Miasta w ramach projektu „Plan dla dzielnic” prawdopodobnie odbędzie się w ostatnim tygodniu 

września i rozpocznie się o godzinie 16.30 - dlatego też, Rada Dzielnicy ma czas do końca sierpnia br. na 

ostatecznie ustalenie trasy spaceru. Piotr Zygan przedstawił propozycje trasy opracowaną przez Zarządu 

Dzielnicy. Poinformował również, że Zarząd odbył już próbę spaceru po zaproponowanej trasie w celu 

ustalenia ewentualnego czasu trwania. Następnie rozdał wszystkim członkom „Scenariusz ramowy spaceru 

po dzielnicy” (załącznik do niniejszego protokołu) zawierający rozpisaną trasę spaceru (w tym czas trwania) 

oraz listę najważniejszych potrzeb/problemów w dzielnicy, które padną w konkretnych miejscach. Zwrócił, 

również uwagę, że na trasie zostały wyznaczone trzy punkty możliwości schowania się pod dachem w razie 



deszczu i dla osób chcących skorzystać z toalety. Są to Szkoła Podstawowa nr 16, Szkoła Podstawowa nr 43 

oraz Spółdzielnia Budowlano – Mieszkaniowa Choiny. Pan Arkadiusz Ligęza zgłosił wykreślenie wyrazu 

„ewentualnie” w pkt 5 spaceru (dotyczy problemu dzikich miejsc parkingowych przy Noskowskiego 8 i 

Rogera 8) i przypomniał, żeby na trasie zasygnalizować problem prywatnej działki między Szkołą 

Podstawową 43 a Szkołą Podstawową 16. Pani Elżbieta Gulańczyk przypomniała, aby podczas spaceru 

zasygnalizować Panu Prezydentowi problem z własnością działek na osiedlu Choiny – jest wielu właścicieli 

w tym Gmina Lublin. 

Po dyskusji ustalono także zaproszonych gości na spacer min: radnych – Marcina Bubicza, Stanisława 

Brzozowskiego, Jadwigę Mach, Piotra Bresia oraz Grzegorza Lubasia. Poza tym, zaproszony będzie Pan 

Tomasz Skrobowski ze Straży Miejskiej oraz przedstawiciele Spółdzielni Mieszkaniowej Czechów. 

 

Ad. 5) 

Rozpoczęto zgłaszanie wniosków do projektu budżetu miasta na 2024 r. z terenu dzielnicy jako priorytety: 

Piotr Zygan zgłosił wniosek dotyczący osiedla Chopina - rozbudowa parkingu przy ulicy Symfonicznej. 

Justyna Szabat zgłosiłą wniosek - budowa ulicy Raginisa, Gołębiowskiego i Bołbotta. 

Zbigniew Zieliński zgłosił - remont ulicy Leszetyckiego. 

Jakub Paruch zgłosił  - II etap remontu ulicy Beskidzkiej. 

Ww. zgłoszone propozycje zostały wyznaczone jako priorytety spośród wniosków do projektu budżetu 

miasta na 2024 r. z terenu dzielnicy Czechów Północny. 

 

Ad. 6) 

Po dyskusji ustalono, że dyżury Rady Dzielnicy Czechów Północny odbywać się będą w ostatni wtorek 

miesiąca od godziny 17.00 do godziny 18.00, z wyłączeniem miesiąca grudnia. Każdy z członków Rady 

wpisał się na listę pełnienia dyżurów. 

 

Ad. 7) 

1. Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych pomiędzy posiedzeniami: 

a) Spektakl pt. „Pan Pasek i Wydra” odbędzie się 8 września o godzinie 17.00 w Klubie Miniatura ul. 

Śliwińskiego 1. 
2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy przedstawił informację o działaniach podejmowanych pomiędzy 

posiedzeniami: 

a) poinformował o pogrzebie mamy Anny Świetlickiej – pani sekretarz poprzedniej kadencji Rady Dzielnicy 

Czechów Północny 

b) poinformował o gotowych do odbioru banerach akcji Sprzątaj po swoim psie 

c) przekazał informacje o wykonaniu remontu parkingu między ulicą Zelwerowicza a Harnasie, 

d) poinformował, że 30.08.2023 ma zostać podpisana umowa na remont chodnika przy ulicy Szwajcarskiej 

oraz, że remont schodów przy ulicy Harnasie ma być wykonany do końca września br. 

e) odczytał pismo z ZDM informujące o tym, że ławki przy ulicy Paderewskiego nie zostaną wykonane ze 

względu na brak środków, a na naprawę ubytków w nawierzchni przy ulicy Beskidzkiej oraz Rogera zostały 

już wykonane zlecenia 

f) odczytał pismo od ZTM, informujące, że ZTM wystąpił do Zarządu Dróg i Mostów o uzgodnienie 

lokalizacji na postawienie wiaty przy przystanku Harnasie 01 a także, że prowadzona jest analiza rynku 

komunikacji autobusowej na Czechowie w związku z budową Dworca Metropolitarnego 

g) odczytał odpowiedź na pismo od Wydziału Zieleni i Gospodarki Komunalnej Miasta Lublin dotyczące 

problemu  dzikich miejsc parkingowych w pobliżu Noskowskiego 8 i Rogera 8 przy drodze dojazdowej do 

Szkoły Podstawowej nr 43, w którym odpowiedziano, że nie ma środków na budowę dodatkowych miejsc 

parkingowych (ta odpowiedź nie odnosi się w ogóle do wniosków zawartych w piśmie Rady Dzielnicy) 

 

Ad. 8) 

Wolne wnioski: 

a) Członek Rady Dzielnicy Jakub Paruch zgłosił wniosek o uprzątnięcie terenu za ekranami akustycznymi 

wzdłuż ulicy Zelwerowicza od ulicy Koncertowej do ulicy Choiny oraz o zadbanie o zieleń w tym miejscu, a 

także zgłosił wniosek o patrole za ekranami akustycznymi między Stokrotką a Koncertową (gdzie często  

jest spożywany alkohol) 

b) Członek Rady Dzielnicy Marzena Wytrążek złożyła wniosek o wycięcie suchych gałęzi i konarów na 

ulicy Harnasie naprzeciwko stacji trafo 



c) Członek Rady Dzielnicy Zbigniew Zieliński przypomniał o problemie uwidocznienie znaku 

pierwszeństwa przejazdu od ulicy Koncertowej do ulicy Harnasie na wysokości sklepu Stokrotka Optima, a 

także zgłosił wniosek o podcinkę drzew przy ulicy Paderewskiego 14 aby odsłonić znak ustąp pierwszeństwa 

przejazdu dla samochodów wjeżdżających w ulicę Choiny, 

d) Członek Rady Dzielnicy Elżbieta Gulańczyk zgłosiła wniosek o postawienie kosza na śmieci przy ławce 

w pobliżu przystanku autobusowego przy ulicy Zelwerowicza oraz o naprawienie ubytku w jezdni przy ulicy 

Beskidzkiej 51B 

e) Członek Rady Dzielnicy Lucyna Więcierzewska zgłosiła posprzątanie terenu od ulicy Paderewskiego 4 do 

pętli autobusowej 

f) Członek Rady Dzielnicy Zdzisław Żurawski zgłosił wniosek o przypomnienie ZDM o zlikwidowaniu 

kałuży na ulicy Poturzyńskiej 

 

Ad. 9) 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia Rady i zamknęła 

posiedzenie o godz. 18.39. 

 

Protokołował/a: Magdalena Szkodziak 

 

 

 

Podpis sporządzającego protokół:  Magdalena Szkodziak /-/ 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności 

 

 

 

 

       

 

      Protokół zatwierdzony w dniu 26 września 2023 

                 

                 Podpis Przewodniczącego obrad: 

                                                                                        Małgorzata Wielgosz /-/ 

 


